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POBUDE IN VPRAŠANJA 
 
 



7. redna seja 
 
7.1. VPRAŠANJE – Anja Bunderla 
1. Predlagala je, da se na naslednjo sejo uvrstita točki predstavitev odgovorov na OPN in 

problematika z vodo Ovčja jama, Perniki.  
2. Ponovno je predlagala, da se zapisniki pišejo dosledno in da se razprave povzamejo. 
3. Na prejšnji seji je predlagala, da naj se skliče okrogla miza vseh vaških odborov in 

svetnikov na temo prednostne naloge občine glede proračuna. Predlagala je, da se naredi 
skupni sestanek vaških odborov, svetnikov in zainteresirane javnosti, da se pogovori kaj 
so prednostne naloge občine. 

4. Kdo izvaja gradbeni nadzor na Poljšici?  
5. Sanacija drenaže pri Poklukarjevih, na kateri točki je stanje sedaj?  
6. Koliko glasov ima občina v določenih agrarnih skupnosti oz. vsaj za Agrarno skupnost 

Podhom? 
7. Predlagala je, da občina posreduje vabila agrarnih skupnosti na občne zbore ostalim 

funkcionarjem, svetnikom. Občina lahko predlaga AS, da povabi svetnike. 
8. Občinska uprava še vedno ni obvestila Eko sklad, da je Turistično društvo odstopilo od 

razpisa za mini buse. Odgovor je bil, da je skrbnica na Eko skladu seznanjena, da obstaja 
možnost, da sofinancer pri nakupu električnih mini busov ne bo Turistično društvo Gorje. 
Ne obstaja možnost, dejstvo je da TD ne pristopa k temu. Prosi, da se obvesti Eko sklad. 

9. Na kateri seji OS bo predstavljen rezultat strategije za oskrbo s pitno vodo? 
10. Zelenje pri h. š. Podhom 49 a je obrezano na napačni strani ceste.  
11. Slišala je namigovanja na AS Podhom, da bo župan tožil določene člane AS Podhom. 

Pobuda/predlog je, da se članov agrarne skupnosti ne ustrahuje. 
12. Glede OPPN Vršče je bilo na seji ustno odgovorjeno, da OPPN Vršče ne bo, da se Vršče 

pustijo takšne kot so, to je tretja cona. V pisnem odgovoru pa piše, da je potrebno za 
nadaljevanje oz. zaključek OPPN dogovoriti s Turističnim društvom. Torej se ne ve kaj bo 
z Vrščam? Predlagala je, da se vključi Civilno iniciativo Vršče in širšo javnost.  

 

ODGOVORI 
4. Za investicijo na Poljšici gradbeni nadzor izvaja nadzornik David Rozman. 
6. Na prejšnji seji je bilo obrazloženo, da je težko določiti, koliko glasov ima občina.  
7. Občina ne more posredovati vabil od agrarnih skupnostih drugim. Če se bo AS tako 
odločile, bodo same vabile.  
8. V sprejetem proračunu in NRPjih je popravljen naziv »potencialni koncesionar«. Z Eko 
skladom je dogovorjeno, da se jim pošlje ta dokument. Na Eko skladu se skrbnica zelo tudi, 
da bi občini odobrila sredstva.  
9. Gradivo je kompleksno. Na dnevnem redu bo, ko bo gradivo pripravljeno.  
10. Na ogledu je bil inšpektor in je ocenil, da vidljivost ni ogrožena.  
12. V postopku OPPN Vršče je bilo toliko pripomb, da se je postopek ustavil. Če se bo 
postopek ponovno pričel, se bo vključila širša javnost kot je predpisano z zakonom.  
 

PISNI ODGOVORI 
1. Kot je bilo že navedeno v odgovoru na vprašanje podano na 7. redni seji, so bila stališča 

do pripomb, ki so bile podane na javni razgrnitvi sprememb in dopolnitev Občinskega 
prostorskega načrta (OPN), objavljena na spletni strani občine in na oglasni deski ter 
poslana tudi vsem pripombodajalcem po pošti. S tem je bila širša javnost seznanjena s 
stališči. Zakonodaja ne predvideva predstavitve sprejetih stališč do pripomb, ravno tako 
ne podajanja pripomb na sprejeta stališča. Posledično ni nobene dodane vrednosti v 



uvrščanju predstavitve stališč na sejo občinskega sveta. Postopek priprave sprememb in 
dopolnitev OPN se nadaljuje skladno s zakonodajo, pridobivajo se 2. mnenja nosilcev 
urejanja prostora. Ko bodo pridobljena vsa pozitivna mnenja bo predlog sprememb in 
dopolnitev OPN posredovan v sprejem na občinski svet. 

2. Kot že nekajkrat rečeno in napisano, se bodo zapisniki pisali po določilih Poslovnika.  
3. Proračun se je sprejemal po predpisih in aktih.  
4. Gradbeni nadzor na Poljšici izvaja nadzornik David Rozman. 
5. Kot je bilo že navedeno v odgovoru na vprašanje podano na 7. redni seji, je za to pristojna 

Direkcija RS za infrastrukturo (DRSI). Na DRSI je bilo poslano zaprosilo za novo 
časovnico izvedbe sanacije.  

6. Že odgovorjeno 
7. Že odgovorjeno 
8. Že odgovorjeno 
9. Že odgovorjeno 
10. Že odgovorjeno 
11. Župan zanika navedbe.  
12. Na 7. seji OS je bilo ustno odgovorjeno sledeče »Ta OPPN stoji od javne razgrnitve, 

bistveno so se spremenile usmeritve znotraj OPN, naše razmišljanje gre v smeri, da se 
OPPN, ki je sedaj trenutno v teku, da se ga ukine, da se sprejme sklep o ustavitvi postopka, 
je pa tukaj investitor Turistično društvo, tako da je še debata s TD kaj pač narediti s tem 
OPPN, ki je trenutno v teku. Ko se bo nov OPPN lahko pričel, če oz. ko bo OPN potrjen, je 
pa stvar debate glede teh parkirišč, ker zaenkrat je zapisno samo da so dopustna, ne pa 
da bodo.« Turistično društvo se je v času po seji odločilo, da nadaljuje postopke priprave 
OPPN, s tem da se ga vrne na začetek, in se je 8.1.2020 v Podhomu izvedla delavnica za 
širšo javnost, ker je le-ta lahko podajala svoje predloge glede ureditev znotraj območja 
OPPN. 

 
 
 



8. redna seja 
 

8.1. VPRAŠANJE – Anja Bunderla 
 

Nova vprašanja: 
1. Vprašanja za župana in pobuda za nadzorni odbor. Zbrala je nekaj informacij javnega 

značaja od občine in nekatere stvari se ji zdijo zelo kočljive, zato jih je posredovala 
Komisiji za preprečevanje korupcije, Finančnemu uradu, Inšpektoratu za javni sektor, 
Ministrstvu za notranje zadeve, policiji, Računskemu sodišču, Ministrstvu za finance, 
Informacijskemu pooblaščencu, Ministrstvu za javno upravo in na notranje zadeve. V 
skladu z Zakonom o dostopu do informacij javnega značaja je bila Občina Gorje zaprošena 
za posredovanje celotne dokumentacije v zvezi s sledečimi zadevami: izdelava 
investicijskega programa za projekt ureditev kanalizacije v aglomeraciji Podhom, 
strategija vodooskrbe v občini Gorje za obdobje 2015-2020, revidirano verzijo in potem 
nakup novih vozil na električni pogon za prevoz potnikov, storitve projektnega vodenja 
pri pridobivanju financiranja iz Kohezijskega sklada za projekt obnova magistralnega 
vodovoda Radovna, storitve projektnega vodenja pri pridobivanju financiranja iz 
kohezijskega sklada za projekt ureditev kanalizacije v aglomeraciji Podhom, svetovanje 
pri oblikovanju in pripravi projekta za izgradnjo kanalizacije v Spodnjih Gorjah in obnovo 
magistralnega vodovoda Radovna. Občina je posredovala dokumentacijo in glede na 
posredovano, naj bi se pri izbiri izvajalcev zgoraj navedenih storitev pojavljale 
nepravilnosti. Občina Gorje ni upoštevala načel gospodarnosti, učinkovitosti in 
uspešnosti ter načela transparentnosti kot določa Zakon o javnem naročanju, 
pridobivanju ponudb in gospodarno rabo javnih sredstev in učinkovitega uspešnega 
javnega naročanja in ni raziskovala trga, ni raziskala ponudnike, ni izkazovala 
transparentnega poslovanja. Predlagala je, da tudi nadzorni odbor vzame to pod 
drobnogled. 

2. Nakazila za Gorjanca - vsi imajo od 20 do 50 evrov nakazila za kakšen prispevek. Zakaj 
ima brat župana po 120 ali 150 evrov nakazila. Zakaj je taka razlika med enimi in drugimi 
za podobno besedilo?  

3. Kaj je občina nakupila od Založbe Pogled za 9.950 €, koliko knjig smo kupili in zakaj? 
4. Koliko je občina prejela kohezijskih sredstev v letu 2019? 
5. Kdo na občini je zadolžen za pripravo vlog in projektov za kohezijska sredstva?  
6. Ali je stališče občine še vedno, da se nakupijo mini busi?  
 

ODGOVOR  
1. Pisen odgovor. 
2. Predlog pripravi odgovorna urednica, ki oceni koliko je bilo dela s prispevkom. Klemen 

Torkar dela po naročilu urednice in naredi reportažo ter prispeva tudi fotografije. 
Honorira se tiste prispevke, ki jih naroči urednica, ne tistih besedil, ki jih pošlje npr. šola, 
društva.  

3. Pripravlja se monografija Občine Gorje. Sredstva so bila sprejeta v proračunu za leto 
2019. To je bil prvi del plačila za izdelavo monografije. Vsa gorjanska gospodinjstva bodo 
povabljena, da jo pridejo iskat. Naročenih je bilo 1.500 izvodov, en izvod stane malo več 
kot 13 €.  

4. Podatki bodo v Zaključnem računu proračuna za leto 2019.  
5. Vloge za kohezijska sredstva pripravlja zunanji izvajalec ob sodelovanju občinske 

uprave. 
6. V prometni strategiji je navedeno, da se občina želi vključiti v zeleni promet in s tem 

doseči manjšo ogljičnost.  



PISNI ODGOVORI 
1. Počakal se bo odziv organov, kamor so bile poslane prijave. 
4. Občina v letu 2019 ni prejela kohezijskih sredstev, saj vloga za projekt urejanja 
kanalizacije v aglomeraciji Podhom s strani pristojnega ministrstva še ni bila dokončno 
pregledana in potrjena - izdana odločba o sofinanciranju, ki je podlaga za objavo javnega 
naročila za izbiro izvajalca gradbenih del. Zahtevki za sofinanciranje se pripravljajo na 
podlagi izdanih gradbenih situacij. 
 

8.2. VPRAŠANJE – Primož Pretnar 
1. V kakšni fazi je kanalizacija Zabošt – Poljšica?  
 

ODGOVOR  
1. Podan bo pisni odgovor.  
 

PISNI ODGOVORI 
1. Za območje je bila izdelana študija variant, ki opredeljuje tri možne variante vodenja 

kanalizacije. Ko se bo določila najustreznejša trasa, se bo pristopilo k izdelavi projektne 
dokumentacije za pridobitev gradbenega dovoljenja. Ker se območje ne nahaja v 
aglomeraciji, kjer je z zakonodajo predpisana ureditev kanalizacije in ker mora občina 
najprej zgraditi kanalizacijo v aglomeracijah, se zaenkrat še ne more podati časovne 
komponente ureditve kanalizacije na tem območju.  

 

8.3. VPRAŠANJE – Janez Kolenc 
1. Predlaga skupni ogled korita na Spodnjih Lazah (obnova korita). 
 

ODGOVOR  
1. Bo izveden skupni ogled. V proračunu so zagotovljena sredstva pod postavko spomeniki 

in obeležja, tako da bi se obnova lahko izvedla tudi v letu 2020.  
 

8.4. VPRAŠANJE – Pavel Jakopič 
1. Glede sanacije potoka Buden in odgovora na vprašanje s prejšnje seje, ga zanima ali se je 

kdo od prizadetih javil? 
 

ODGOVOR  
1. Nihče se ni javil. 
 

8.5. VPRAŠANJE – Janez Poklukar 
1. Spodnja Radovna (pri bajerju) je 30 cm čez cesto tekla voda.  
 

ODGOVOR  
1. Izveden je bil ogled.  
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